
AANVULLENDE INFORMATIE, OP VERZOEK VAN DE AGENDACOMMISSIE 

 

Vraag: 

Waarom treedt Natuurmonumenten ook op tijdens de informatiebijeenkomst? 

Antwoord: 

De vraagstelling tijdens de commissievergadering van 10 mei was: kunnen we een stand van 

zaken krijgen over de beëindiging van en het vertrek van Ark en wat er nu gebeurt met de 

runderen, waar mogen ze lopen en waar niet? Hoe is de verhouding tussen de stuurgroep, Ark en 

de mensen van Stramproy? 

Deze vragen hebben we ambtelijk voorgelegd aan Ark. Omdat Natuurmonumenten in de uitvoering 

en overdracht een belangrijke rol heeft is voorgesteld om beide organisaties de info te laten 

verstrekken. Taakverdeling: 

• Ark: wat waren de doelen, wat is bereikt, wat zijn de leerpunten, hoe ziet de overdracht er 

uit? 

• NatuurmonumentenM: hoe worden gebieden verder ingericht en beheerd, wat zijn de 

randvoorwaarden voor het beheer (i.r.t. de gemeentelijke aandachtspunten van veiligheid 

en toegankelijkheid); hierbij ook de onderbouwing van het overleg dat momenteel gevoerd 

wordt met diverse stakeholders. 

 

Vraag: 

Is de provincie ook uitgenodigd? 

Antwoord: 

De vraag is geruime tijd geleden en bij herhaling vorige week voorgelegd aan de provincie 

voorgelegd. De provincie heeft tot op heden nog niet bevestigd. 

 

Vraag: 

Zijn er al documenten over de evaluatie? 

Antwoord: 

Ark is momenteel nog steeds bezig met de afronding van werkzaamheden die binnen hun 

beschikking vallen. De uiterlijke datum hiervan is 1 november geworden. Daarna hebben zij 3 

maanden tijd om de verplichte evaluatie voor de provincie af te ronden. Daarom is er nog geen 

evaluatie opgesteld. Tijdens de presentatie wordt dit toegelicht. 

 


